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Information 
 
Kan du inte närvara? 

Ledamöter ska meddela om man inte kan närvara vid sammanträdet. Anmälan sker till 
respektive partis gruppledare eller annan som partiet utsett. Denna person ansvarar för  
att ersättare kallas och rapporterar detta till kommunkansliet – e-post kommunen@mellerud.se 
eller telefon 0530-181 04 senast klockan 12.00 sammanträdesdagen. 
 
Adressändring? 

Om du byter/ändrar adress, e-postadress eller telefonnummer ska detta omgående anmälas till 
kommunkansliet – e-post kommunen@mellerud.se. 
 
Motioner 

Ny motion ska vara underskriven och lämnas till kommunkansliet senast klockan 12.00 dagen 
före sammanträdet för att kunna kopieras upp till sammanträdet. Motion som kommer in senare 
får motionären själv kopiera upp om den ska lämnas på sammanträdet. 
 
Interpellation 

En interpellation ska vara underskriven och ha kommit in till kommunkansliet senast klockan 
12.00 fyra dagar före sammanträdet där ledamoten avser att ställa den.  

Ska du svara på en interpellation ska svaret ha kommit in till kommunkansliet senast klockan 
12.00 dagen före sammanträdet. Dessutom ska den som har ställt interpellationen få ta del av 
svaret senast dagen före sammanträdet. Detta kan kommunkansliet hjälpa till med om du inte 
själv har möjlighet. 
 
Fråga 

En skriftlig fråga ska vara underskriven och ha kommit in till kommunkansliet senast klockan 
12.00 fyra dagar före det sammanträde vid vilket ledamoten avser att ställa den. En fråga bör 
besvaras under det sammanträde vid vilket den har ställts. Svaret på frågan behöver inte vara 
skriftligt.  
 
Debattregler 

När ett ärende kommer upp till behandling i fullmäktige får den som vill säga något begära 
ordet och man får ordet i den turordning man begär det. Man får tala så länge man behöver, 
om man håller sig till ämnet och har ett vårdat och respektfullt språk. Om någon begär replik 
med anledning av vad en talare sagt går man före i talarlistan men då får man bara tala i två 
minuter. Viktigt i det sammanhanget är att tala tydligt och nära mikrofonen. 
 
Filmning av fullmäktiges sammanträden 

Kommunfullmäktiges sammanträden filmas, med fokus på talarstolen och kommunfullmäktiges 
presidium. Läs om Melleruds kommuns behandling av personuppgifter, 
https://mellerud.se/kommun-och-politik/personuppgifter/  
 
Saknar du något i kallelsen eller har andra synpunkter? 

Hör av dig till Wilhelm Bodmark– e-post wilhelm.bodmark@mellerud.se eller telefon 0530-181 
04. 
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MELLERUDS KOMMUN FOREDRAGNINGSLISTA

Kom m u nstyre lseförva ltn i ngen 2023-05-24

ARENDE 1 Dnr KS 20231172

Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande om
kommunens strateg iska miljöa rbete

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen som besvarad.

Sammanfattning av ärendet

Michael Melby (S) har den 19 april2022lämnat in en interpellation, ställd till kommunstyrelsens
ordforande:

'W socialdemokrater har ett stort intresse av att Melleruds kommun driver ett framgångsrikt
strateglskt miljöarbete såväl för kommuninvånarnas bästa som för mifö och klimat istort.
Strategiskt miljöarbete kan omfatta såväl kartläggning av nuvarande miljöstatus samt insatser
för att bevara och förbättra denna. Strategiskt miljöarbete innefattar även att driva en
utveckling i kommunen där miljöbelastande faktorer minimeras och grön teknik prioriteras.

Mot bakgrund av att Dalslands Miljö o Energiförbund (DMEF) strategiska millöarbete i nuläget
får stå tillbaka pga. resursbrist till ftjrmån för det lagstadgade myndighetsutöuande
tillsynsa rbetet vill vi debattera följa nde frågestä lln inga r:
. Anser du som kommunstyrelsens ordförande att Melleruds kommun ska arbeta strategiskt
med frågor som rör miljö och klimat?

. Hur tänker du, utifrån Melleruds kommuns bästa, i så fall säkerställa att detta arbete sker när
DMEF (kontoret) inte längre har erforderliga resurser att arbeta med detta?

. Hur anser du att vi bäst tillvaratar den kompetens som DMEF (kontoret) ännu besitter när det
gä I le r s tra teg is kt m i ljöa rbe te ?

. Vad anser du att Melleruds kommun ska ha för mål med sitt strategiska miljöarbete?

Våra frågor är konkreta och viktiga att få lyfta politiskt i en demokratisk debatt, där Du har
kommunens ledande plats i direktionen.

Michael Melby

Gruppleda rq Socia ldemo kraterna i Melleruds kom m u n "

Kommunfullmäktige beslutade den 19 april202I, $ 46, att interpellationen fick ställas
och överlämnade den till kommunstyrelsens ordförande för besvarande.

Kommunstyrelsens ordförandes svar på interpellationen kommer att skickas ut senast dagen
före komm unfullmäktiges sammanträde.

Beslutsunderlag

o Michael Melbys (S) interpellation.
o Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-19, g 46.
. Kommunstyrelsens ordförandes svar på interpellationen
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Kommunfullmäktige den 24 ma1 2023

Interpellation om kommunens strategiska miljöarbete

Michael Melby, Socialdemokratisk gruppledare, ställer följande interpellation till Ludwig
Mossberg(M), Kommunstyrelsens ordftirande i Melleruds kommun.

Vi socialdemokrater har ett stoft intresse av att Melleruds kommun driver ett framgångsrikt
strategiskt miljöarbete såväl för kommuninvånamas bästa som för miljö och klimat i stort.

Strategiskt miljöarbete kan omfatta såväl kartläggning av nuvarande miljöstatus samt insatser

ftjr att bevara och förbättra denna. Strategiskt miljöarbete innefattar även att driva en

utveckling i kommunen där miljöbelastande faktorer minimeras och grön teknik prioriteras.

Mot bakgrund av att Dalslands Miljö o Energiförbund (DMEF) strategiska miljöarbete i
nuläget får stå tillbaka pga. resursbrist till förmån ftir det lagstadgade myndighetsutövande
tillsynsarbetet vill vi debattera följ ande frågeställningar:

. Anser du som kommunstyrelsens ordförande att Melleruds kommun ska arbeta strategiskt

med frågor som rör miljö och klimat?

. Hur tänker du, utifrån Melleruds kommuns bästa, i så fall säkerställa att detta arbete sker

när DMEF (kontoret) inte längre har erforderliga resurser att arbeta med detta?

. Hur anser du att vi bäst tillvaratar den kompetens som DMEF (kontoret) ännu besitter när

det gäller strategiskt miljöarbete?

. Vad anser du att Melleruds kommun ska ha för mål med sitt strategiska miljöarbete?

Våra frågor är konkreta och viktiga att få lyfta politiskt i en demokratisk debatt, där Du har
kommunens ledande plats i direktionen.

Michael Melby

Gruppledare, Socialdemokraterna i Melleruds kommun
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MELLERUDS KOMMUN

Kommunfullmäktige
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Nytillkomna interpellationer

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas och överlämnar den
till kommunstyrelsens ordförande för besvarande vid fullmäktiges nästa sammanträde,

Sammanfattning av ärendet Inlåmnad av

Kommunens övergripande strategiska miljöarbete Michael Melby (S)

Dnr KS 20231172

Beslutsunderlag

. Interpellation

Förslag till beslut på sammanträdet

Ordföranden Roland Björndahl (M); Kommunfullmäktige medger att interpellationen får ställas
och överlämnar den till kommunstyrelsens ordförande för besvarande vid fullmäktiges nästa

sammanträde.

Beslutsgång

Ordföranden frågar på förslaget och finner att kommunfullmäKige bifaller detta.

Beslutet skickas till:
Kommunstyrelsens ordförande

SAM MANTRADESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2023-04-19 25

,\ -,:r
tl/,/'ft(/

Utdragsbestyrka nde
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MELLERUDS KOMMUN

Kom m u nstyrelseförva ltn ingen

FöREDRAGNINGSLISTA

2023-05-24

ARENDE 2 Dnr 202L164I

Ku ltu rstrateg i för Mel leruds kom m u n 2023-2027

Kommunstyrelsens förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar att anta Kulturstrategi för Melleruds kommun 2023-2027 enligt
majoriteten med samarbetspartiets förslag.

Sammanfattning av ärendet

Debatten som är sprungen ur den remissrunda som genomföfts med anledning av
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-22 kring Melleruds kommuns kulturstrategi berör många
perspektiv och förslag. Från remissinstanserna riktas kritik gentemot vissa tillägg som anses
problematiska och det föreslås att de bör strykas.

En övergripande enighet verkar finnas kring vikten av att stärka det lokala kulturlivet och att
uppmärksamma barn och ungas rättigheter och delaktighet i kultur.

Remissinstanserna menar att en mer inkluderande kulturstrategi kan skapas genom att
kommunen justerar vad som av många av de tillfrågade anses utgöra kontroversiella
formuleringar. Vidare önskar man att en mer tydlig betoning läggs gentemot att kulturstrategin
ska syfta till att främja kulturupplevelser och följa regionala och nationella kulturmå1.

Önskemål förs fram för investeringsprioriteringar där kulturinstitutioner och bidragsgivning samt
stöd för lokala initiativ menas borde uppmuntras.

Remissinstanserna betonar avslutningsvis vikten av lyhördhet gentemot invånarnas synpunkter
och att inkludera dem i utformningen av kulturstrategin.

Kommunstyrelseförvaltningen har vidare rådgjort med Ann-Sofi Agnevik, förbundsjurist hos
Sveriges kommuner och regioner, för att undersöka och säkerställa att Kommunstyrelsens
föreslagna kulturstrategi inte innehåller något som kan betraktas innebära ett brott gentemot
Sveriges grundlag, regeringsform eller annan lagstiftning,

Ann-Sofi Agnevik hos SKR beskrev under konsultationen hur förslaget i sig inte kan anses bryta
gentemot någon lagstiftning då strategins innehåll är för oprecist definierat för att kunna anses
vara olaglig samtidigt som hon valde att betona hur det blir kritiskt utifrån ett juridiskt
perspektivt att granska hur strategin vid dess tillämpning tar sig uttryck för att säkerställa att
beslut som i ett senare skede eventuellt tar sin utgångspunkt från Kulturstrategin inte klassas
som olagliga.

Bakgrund

Nuvarande kulturpolitiska program för Melleruds kommun som är antaget 2013 är det
dokument som legat till grund för kommunens nuvarande kulturella riktning.

Målet med Melleruds kommuns kulturpolitiska program är att via samarbete med initiativrika
Mellerudsbor och kulturaktörer, föreningar och kommunens kulturverksamheter skapa ett brett
och attraktivt utbud av kulturaktiviteter som kan bidra till en givande fritid åt alla invånare och
besökare.

Det finns nu ett behov att se över och revidera programmet utifrån hur samhällslivet har
utvecklats under det senaste decenniet.

Arbetsutskottet beslutade den 30 november 202t,9 394, att ge kommunchefen i uppdrag att
göra en översyn och uppdatering av kulturpolitiskt program för Melleruds kommun.
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MELLERUDS KOMMUN FOREDRAGNINGSLISTA

2023-05-24Kommu nstyrelseförva ltn ingen

En delredovisning av uppdraget lämnades vid arbetsutskottets sammanträde den
22 mars 2022, g 82.

Enhetschefen för Kulturskolan och kultursamordnaren redovisade då de kontakter med
kulturaktörer och de inspel m.m de fått om hur kultur ska definieras. Vidare redovisades en plan
for det fortsatta arbetet.

En workshop genomfördes den 18 maj 2022 i samband med ett extra
komm u nstyrelsesammanträde.

Arbetsutskottet beslutade den 29 november 2022, g 319, att remittera kulturstrategiför
Melleruds kommun 2023-2027 till padigrupperna för synpunkter. Ärendet togs upp för ny
behandling vid arbetsutskottets sammanträde den 24 januari 2023.

Kommunstyrelsen beslutade den B mars 2023,9 40, attt anta följande tillägg under rubriken
Inledning: Det ska vara ett stöd för den fortsatta utveckligen av kulturlivet i Mellerud oavsett
form eller verksamhet så länge det bygger på demokratiska principer.

Ärendet behandlades2023-02-22 kommunfullmäktige, KF g 52 I 2023, som kom att remittera
ärendet med syfte att:
1. Genomföra en ny remissrunda för möjlighet till yttrande av kommunstyrelsens förslag, som

bygger på ett tillägg till tidigare framtaget förslag till strategi, för yftrande ifrån de olika
organisationer och aktörer som under två års tid arbetat fram ursprungsförslaget.

2. Genom juridiska kontakter undersöka och säkerställa huruvida kommunstyrelsens förslag är
ett brott mot det som regleras i Sveriges Rikes grundlag och Regeringsformen eller annan
del av grundlagen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott gav 2023-03-07, KSAU 5 52 I 2023, kommunchefen i uppdrag att
genomföra ovanstående uppdrag med sista svarsdatum för aktuella instanser den 23 mars 2023.

Beslutsunderlag
. Arbetsutskottets beslut 2022-IL-29,5 319.
. Kommunstyrelsens beslut 2022-05-18, 5 119.
. Arbetsutskottets beslut 2022-03-22, 9 82.
. Arbetsutskottets beslut 202L-II-30,5 394.
e Arbetsutskottets beslut 2023-0I-24, S 5.
o Kommunstyrelsens beslut 2023-02-08, g 40.
. Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-22, g 17.
. Arbetsutskottets beslut 2023-03-07, S 52.
. Arbetsutskottets beslut 2023-03-21, 5 68.
. Remissvar från Kultur- och utbildningsnämnden, KUN 2023,533.
o Remissvar från Petter Olsson för Ungdomshuset Stinsen.
r Remissvar från Eva Nilsson-Olsson, Turismutvecklare/Operativt ansvarig vid Dalslands Center.
. Remissvar från Helen Backlund, Kulturutövare.
. Remissvar från Glenn Nordling, Folkhälsostrateg.
. Remissvar från Lars Nilsson.
. Remissvar från Roger Karlsson, ledamot i Kulturbrukets styrelse.
r Remissvar från Linn6a Falk Renholm och Sofia Petr6n, kulturintresserade privatpersoner.
. Remissvar från Socialdemokraterna.
. Remissvar från Centerpartiet.
o Kom m u nstyrelseförva ltn i n gens tjä nstes krivelse
. Arbetsutskottets beslut 2022-04-04, 9 86.
. Kommunstyrelsens beslut 2022-A4-05, g 87.

BILAGOR
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MELLERUDS KOMMUN

Kom mu nstyrelseförvaltn ingen

FöREDRAGNINGSLISTA

2023-05-24

ARENDE 3 Dnr KS 20231L79

Renhållningstaxa för Melleruds kommun

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar att höjning av renhållningstaxan från och med 1 juni höjs med
ytterligare 7 o/o

Sammanfattning av ärendet
Samhällsbyggnadsförvaltningen har med hjälp från Tyr6ns genomfört en taxeöversynen som
omfattar fastighetsrenhållningen och återvinningscentralen. Slamhämtningen har inte varit
inkluderad, då denna idag helt och hållet via upphandling sköts av entreprenör vilket omfattar
kundtjänst och fakturering.

Både fastighetsrenhållningen och återvinningscentralen sköts på entreprenad. Nytt avtal trädde
i kraft 2020-10-01. Indexreglering av priserna görs årligen från basmånad oktober, vilket gör
det svårt att ta höjd för vad den reglering kommer att vara då förslag på taxa nästkommande
år lämnas in som forslag iseptember månad.

Avfallstaxan omfattar det avfall som faller under kommunalt ansvar, dvs det avfall som normalt
uppkommer i hushåll samt liknande avfall från verksamheter. Rätten för en kommun att ta ut
avgift för hanteringen regleras i miljöbalkens2T kap. Taxan baseras på självkostnadsprincipen
och likställighetsprincipen. Självkostnadsprincipen gäller för verksamheten som helhet, inte för
enskilda tjänster. Avfallstaxan kan till exempel differentieras i miljöstyrande syfte.

Både hushållen och verksamheterna har gynnats av det tidigare för låga taxeuttaget. Det är
därför rimligt att båda abonnenttyperna är med och finansierar kommande överuttag för att
komma ibalans.

Vad gäller hushållens avfall på ÄVC så är den vanligaste modellen i landets kommuner att
privatpersoner kan lämna "normala" avfallstyper och -mängder avgiftsfritt. Kommunens
kostnader for ÄVC tas då ut fullt ut genom grundavgiften i taxan, med en begränsning på antal
kostnadsfria besök per år. Genom att begränsa antalet besök kan man till viss del minska risken
att företag tar sig in som privatpersoner

Ackumulerat underskott i resultatfonden vid ingången av 2023 var 3 148 tkr.

En mindre höjning av taxan gjordes inför 2O2I,30;- för hushållsavfallet och inträdesavgift för
hushållen på Hunnebyn med ca 50o/o.

2022 höjdes taxan med 100/o för hushållsavfallet och Hunnebyn införde 6 till 3 fria besök för
hushållen samt att företag/verksamheternas taxa höjdes med 150o/o, så det på sikt blir
sjä lvkostnadspris för verksa m heter/företag som hel het.

Förslag till Taxejustering
En viktig åtgarA inför 2023 års taxa är att balansera upp intäkterna i balans, så att inte
underskottet byggs på ytterligare. Det ackumulerade underskottet behöver också börja hämtas
tillbaka från renhållningskollektivet. Praxis för perioden för inhämtning av underskott är tre år.
Vid ett kraftigt ackumulerat underskott kan det dock vara motiverat med en längre tidshorisont.
Då kan kurvan plattas ut mer och risken minskar att taxan genererar ett överskott när det
ackumulerade underskottet kommit till 0.

I taxan från och med 2024 och framåt behöver hänsyn tas till ökade avskrivningar i och med
planerade investeringar på Hunnebyn.
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MELLERUDS KOMMUN

Kom mu nstyrelseförvaltn ingen

FOREDRAGNINGSLISTA

2423-05-24

Prognos för 2O23 om ingen ytterligare taxehöjning skulle beviljas är att ett ackumulerat
underskott vid årets slut ökar med ca 900 tkr.
Vilket skulle av ingående ack. underskott 3 148 tkr + 2023 års underskott med ca 900 tkr ge ett
ackumulerat underskott i resultatfonden vid ingången av 2024 med 4 048 tkr. Målet är att få en
nollprognos för 2023.

Kostnad idag fcir det normalaste renhållningsabonnemanget som är ett 1901 kärl och 14-
dagarstömning är 3 224 Seklär (inkl. moms).

Med en höjning pä7o/o skulle det innebära en ytterligare årskostnad med
226 Seklär (inkl. moms) vilket ger en totalsumma per år med 3 452 Sek.
Då fakturering sker kvartalsvis kommer höjningen pä 226 Sek att delas upp på + tillfällen,
kostnad per faktura innan höjning är 806,00 Sek och efter höjning med 7o/o blir fakturabeloppet
på aoz,so sek,

Kostnad för tömning av det vanligaste slamabonnemanget som är en 3 kubiks slamavskiljare
blir från 962;- till 1029;- per år.

Beslutsunderlag
. Sa m hä I lsbygg nadsforva ltn i ngens tjä nsteskrivelse
. Kommunstyrelsens beslut 2023-05-03, 5 102
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Kommunstyrelsen

Renhållningstaxa för Melleruds kommun

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att hojning av renhållningstaxan från och med 1 juni

höjs med ytterligare 7 o/o

Sammanfattning av ärendet
Samhällsbyggnadsförvaltningen har med hjälp från Tyr6ns genomfört en
taxeöversynen som omfattar fastighetsrenhållningen och återvinningscentralen.
Slamhämtningen har inte varit inkluderad, då denna idag helt och hållet via
upphandling sköts av entreprenör vilket omfattar kundtjänst och fakturering.

Både fastighetsrenhållningen och återvinningscentralen sköts på entreprenad. Nytt
avtal trädde i kraft 2020-10-01. Indexreglering av priserna görs årligen från
basmånad oktober, vilket gör det svårt att ta höjd för vad den reglering kommer
att vara då förslag på taxa nästkommande år lämnas in som förslag i september
månad.

Avfallstaxan omfattar det avfall som faller under kommunalt ansvar, dvs det avfall
som normalt uppkommer i hushåll samt liknande avfall från verksamheter. Rätten
för en kommun att ta ut avgift för hanteringen regleras i miljöbalkens 27 kap.
Taxan baseras på självkostnadsprincipen och likställighetsprincipen.
Självkostnadsprincipen gäller för verksamheten som helhet, inte för enskilda
tjänster. Avfallstaxan kan till exempel differentieras i miljöstyrande syfte.
Både hushållen och verksamheterna har gynnats av det tidigare för låga
taxeuttaget. Det är därför rimligt att båda abonnenttyperna är med och finansierar
kommande överuttag för att komma i balans.

Vad gäller hushållens avfall på ÅVC så är den vanligaste modellen i landets
kommuner att privatpersoner kan lämna "normala" avfallstyper och -mängder
avgiftsfritt. Kommunens kostnader for ÄVC tas då ut fullt ut genom grundavgiften i

taxan, med en begränsning på antal kostnadsfria besök per år. Genom att
begränsa antalet besök kan man till viss del minska risken att företag tar sig in
som privatpersoner

Ackumulerat underskott i resultatfonden vid ingången av 2023 var 3 148 tkr.
En mindre höjning av taxan gjordes inför 202L,30;- för hushållsavfallet och
inträdesavgift för hushållen på Hunnebyn med ca 50o/o.

2022 höjdes taxan med tlo/o för hushållsavfallet och Hunnebyn införde 6 till 3 fria
besök för hushållen samt att företag/verksamheternas taxa höjdes med 150o/o, så

MELLERUDS
KOMMUN

Tjänsteskrivelse

Sa m hä I lsbygg nadsförva ltn i n gen

Datum Diarienummer
2023-04-Lr KS 2023

Telefon
0s30-180 00

Webb
wvrnry. mellerud.se
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Bankgiro
5502-2776

Organisationsnummer
212000-1488

Postadress
Melleruds kommun

Samhäl lsbyggnadsförvaltningen
464 BO MELLERUD

Besöksadress
Storgatan 13

E-post
kommunen@mellerud.se10
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Magnus Olsson

Samhällsbyggnadschef

Beslutet skickas till
Sa m hä I lsbyg g nadsförva ltn i ngen

Tjänsteskrivelse

Sam hä llsbygg nadsförvaltn i ngen

Datum Diarienummer
2023-04-77 KS 2023

Suzanne Håkansson

Enhetschef Renhållning/Plan & Bygg
0530-181 12

suzanne. hakansson@mellerud.se

Sida

z (z)

det på sikt blir självkostnadspris för verksamheter/foretag som helhet.

Förslag till Taxejustering
En viktig åtgarO inför 2023 års taxa är att balansera upp intäkterna i balans, så att
inte underskottet byggs på ytterligare. Det ackumulerade underskottet behöver
också börja hämtas tillbaka från renhållningskollektivet. Praxis för perioden för
inhämtning av underskott är tre år. Vid ett kraftigt ackumulerat underskott kan det
dock vara motiverat med en längre tidshorisont. Då kan kurvan plattas ut mer och
risken minskar att taxan genererar ett överskott när det ackumulerade
underskottet kommit till 0.

I taxan från och med 2024 och framåt behöver hänsyn tas till ökade avskrivningar i

och med planerade investeringar på Hunnebyn.

Prognos för 2023 om ingen ytterligare taxehöjning skulle beviljas är att ett
ackumulerat underskott vid årets slut ökar med ca 900 tkr.
Vilket skulle av ingående ack. underskott 3 148 tkr + 2023 års underskott med ca
900 tkr ge ett ackumulerat underskoft i resultatfonden vid ingången av 2024 med
4 048 tkr. Målet är att få en nollprognos för 2023.

Kostnad idag för det normalaste renhållningsabonnemanget som är ett 1901 kärl
och 14-dagarstömning är 3 224 Sek/år (inkl, moms).
Med en höjning pä7o/o skulle det innebära en ytterligare årskostnad med
226 Seklår (inkl. moms) vilket ger en totalsumma per år med 3 452 Sek.
Då fakturering sker kvartalsvis kommer höjningen pä226 Sek att delas upp på 4
tillfällen, kostnad per faktura innan höjning är 806,00 Sek och efter hojning med
7o/o blir fakturabeloppet på 862,50 Sek.
Kostnad för tömning av det vanligaste slamabonnemanget som är en 3 kubiks
slamavskiljare blir från 962;- till L029;- per år.

Beslutsunderlag

11



MELLERUDS KOMMUN

Kommunstyrelsen

SAM MAI{TRÄD ESP ROTO KOLL
Sammanträdesdatum
2423-05-03

sida
22

s 102 Dnr KS 20231179

Renhållningstaxa för Melleruds kommun

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar att renhållningstaxan höjs från och med l juni med ytterligare 7 o/o

Sammanfattning av ärendet

Samhällsbyggnadsförvaltningen har med hjälp från Tyr6ns genomfört en taxeöversynen som
omfattar fastighetsrenhållningen och återvinningscentralen. Slamhämtningen har inte varit
inkluderad, då denna idag helt och hållet via upphandling sköts av entreprenör vilket omfattar
kundtjänst och fakturering.

Både fastighetsrenhållningen och återvinningscentralen sköts på entreprenad. Nytt avtal trädde
i kraft 2020-10-01. Indexreglering av priserna görs årligen från basmånad oktober, vilket gör
det svårt aft ta höjd för vad den reglering kommer att vara då förslag på taxa nästkommande
år lämnas in som förslag i september månad.

Avfallstaxan omfattar det avfall som faller under kommunalt ansvar, dvs det avfall som normalt
uppkommer i hushåll samt liknande avfall från verksamheter. Rätten för en kommun att ta ut
avgift för hanteringen regleras i miljöbalkens2T kap. Taxan baseras på självkostnadsprincipen
och likställighetsprincipen. Självkostnadsprincipen gäller för verksamheten som helhet, inte för
enskilda tjänster. Avfallstaxan kan till exempel differentieras i miljöstyrande syfte.

Både hushållen och verksamheterna har gynnats av det tidigare för låga taxeuttaget. Det är
därför rimligt att båda abonnenttyperna är med och finansierar kommande överuttag för att
kornma i balans.

Vad gäller hushållens avfall på ÅVC så är den vanligaste modellen i landets kommuner att
privatpersoner kan lämna "normala" avfallstyper och -mängder avgiftsfrift. Kommunens
kostnader tOr ÅVC tas då ut fullt ut genom grundavgiften i taxan, med en begränsning på antal
kostnadsfria besök per år, Genom att begränsa antalet besök kan man till viss del minska risken
att företag tar sig in som privatpersoner

Ackumulerat underskott i resultatfonden vid ingången av 2A23 var 3 148 tkr.

En mindre höjning av taxan gjordes inför 202L,30;- för hushållsavfallet och inträdesavgift för
hushållen på Hunnebyn med ca 50olo.

2022 höjdes taxan med l}o/o för hushållsavfallet och Hunnebyn införde 6 till 3 fria besök för
hushållen samt att företag/verksamheternas taxa höjdes med 150o/o, så det på sikt blir
självkostnadspris för verksamheter lföretag som helhet.

Förslag till Taxejustering

En viktig åtgarA inför 2023 års taxa är att balansera upp intäkterna i balans, så att inte
underskottet byggs på ytterligare, Det ackumulerade underskottet behöver också börja hämtas
tillbaka från renhållningskollektivet, Praxis för perioden för inhämtning av underskott är tre år.
Vid ett kraftigt ackumulerat underskott kan det dock vara motiverat med en längre tidshorisont.
Då kan kuruan plattas ut mer och risken minskar att taxan genererar ett överskott när det
ackumulerade underskottet kommit till 0.

I taxan från och med 2024 och framåt behöver hänsyn tas till ökade avskrivningar i och med
planerade investeringar på Hunnebyn.

Prognos för 2023 om ingen ytterligare taxehöjning skulle beviljas är aft ett ackumulerat
underskott vid årets slut ökar med ca 900 tkr.

/n-
UtdragsbestyrkandeJusterandes sign
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammantrådesdatum
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23

Vilket skulle av ingående ack, underskott 3 148 tkr + 2023 års underskott med ca 900 tkr ge ett
ackumulerat underskott i resultatfonden vid ingången av 2A24 med 4 048 tkr. Målet är att få en
nollprognos för 2O23.

Kostnad idag för det normalaste renhållningsabonnemanget som är ett 1901 kärl och 14-
dagarstömning är 3 224 Sekltr (inkl. moms)

Med en höjning pä 7o/o skulle det innebära en ytterligare årskostnad med
226 Sek/år (inkl. moms) vilket ger en totalsumma per år med 3 452 Sek.
Då fakturering sker kvartalsvis kommer höjningen pä 226 Sek att delas upp på + tillfällen,
kostnad per faKura innan höjning är 806,00 Sek och efter höjning med 7o/o blir fakturabeloppet
på 862,50 Sek.

Kostnad för tömning av det vanligaste slamabonnemanget som är en 3 kubiks slamavskiljare
blir från 962;- till lO29;- per år.

Beslutsunderlag

. Sa mhäl lsbygg nadsförvaltningens tjänsteskrivelse

Förclag till beslut på sammanträdet:

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunfullmäktige beslutar att renhållningstaxan höjs från
och med l juni med ytterligare 7 o/o.

Beslutsgång

Ordföranden frågar på förslaget och finner att kommunstyrelsen bifaller detta,

Å^*

UtdragsbestyrkandeJusterandes sign
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MELLERUDS KOMMUN

Kom munstyrelseförva ltn ingen

FöREDRAGNINGSLISTA

2023-O5-24

Änenoe + Dnr 20231143

Sa mord n i n gsförbu ndet Väst Årsredovisn i ng 2022

Arbetsutskottets förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar att Melleruds kommun

1. godkänner Samordningsförbundet Väst årsredovisning för år 2022
2. beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Sammanfattning av ärendet

Samordningsförbundet Väst har överlämnat årsredovisning med förvaltningsberättelse och

revisionsberättelse f ör 2022.

Förbu ndets revisorer har granskat å rsredovisningen och tillstyrker ansva rsfrihet.

Samordningsförbundet redovisar ett positivt resultat med 1 134 tkr, vilket är bättre än det
budgeterade resultatet på - +SS tkr. Överskottet beror främst på att det saknas personal till
insatserna.

Samordningsförbundets utgående egna kapital2022-LZ-3L var 3 II7 tkr och ligger högre än

Nationella rådets rekommendation att förbundet bör ha 1 866 tkr i egna medel. Överskottet
beror först och främst på att det saknades personal till insatserna. Overskottet är budgeterat i

insatser under 2023 -2025
Samordningsförbundet Väst hade 555 deltagare, 283 kvinnor och 262 män, samt 10 anonyma
som räknas i individinriktade insatser.

Beslutsunderlag

. Samordningsförbundet Väst årsredovisning med bilagor, revisionsunderlag och

revisionsberättelse för 2022.
. Samordningsförbundets Väst sammanträdesprotokoll 2023-03-24
. Kom m u nstyrelseförva ltn i ngens tjä nsteskrivelse
o Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2023-04-18, S 90.
e Kommunstyrelsens beslut 2023-05-03, 5 93

BILAGOR
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Kommunstyrelsen
sida

S93 Dnr2023lL43

Samord n i ngsförb u ndet Väst Årc redovisn i n g 2022
Kommunstyrelsens beslut

Kommunfullmäktige beslutar att Melleruds kommun

1. godkänner Samordningsftirbundet Väst årsredovisning för är 2A22
2. beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verkamhetsåret 2022

Sammanfattning av ärendet

Samordningsförbundet Våst har överlämnat årsredovisning med frirvaltningsberättelse och
revisionsberättelse för 2022.

Förbundets revisorer har granskat årsredovisningen och tillstyrker ansvarcfrihet.

Samordningsfcirbundet redovisar ett posiUvt resultat med 1 134 tkr, vilket är bättre än det
budgeterade resuttatet på - 485 tkr. Överskottet beror främst på att det saknas personal till
insatserna.

Samordningsförbundets utgående egna kapital 2022-L2-31var 3 tt7 tkr och ligger högre än
Nationella rådets rekommendation att förbundet hir ha 1 866 tkr i egna medel. Överskottet
beror först och främst på att det saknades personal till insatserna. Överskottet år budgeterat i

insatser under 2023 -2025
Samordningsförbundet Väst hade 555 deltagare, 283 kvinnor och 262 män, samt 10 anonyma
som räknas i individinriktade insatser.

Beslutsunderlag

o Samordningsförbundet Väst årsredovisning med bilagor, revisionsunderlag och

revisionsberättelse för 2022.
. Samordni ngsförbundets Väst sammanträdesprotokoll 2023-03-24
r Kom m u nstyrelseförva ltn i ngens $änsteskrivelse
. Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2023-04-18, 5 90.

Förclag till beslut på sammanträdet:

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunfullmäktige beslutar att Melleruds kommun

1. godkänner Samordningsförbundet Väst årsredovisning för är 2A22
2. beviljar styrelsens ldamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Beslutsgång

Ordföranden frågar på förslaget och finner att kommunstyrelsen bifaller detta

SAM MANTRÄDESPROTOKO LL
Sammanträdesdatum
2023-0s-03 9

{M UtdragsbestyrkandeJusterandes sign

t - !-'\r'

15



s Sa mord ningsförbundet Väst
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Sammanträdesprotokoll nr 2 - 2OZ3

Sida 1 av 1O

Datum:
Tid:
Plats:

s27-s0

Beslutande:

Närvarande ersättare:

övriga deltagare:

2023-03 -24
9.00 - 12.00

Stadshuset i Uddevalla, lokal Bäve

Britt-Marie And16n Karlsson Orust kommun

Peter Larsson Försäkringskassan

Anders Paulsson- Kihlstrand Arbetsförmedlingen

Joakim Sjöling VG-regionen

Besnik Obörtinca

Ricard Söderberg

Terje Skaarnes

Daniel Jensen

Sanna Gustafsson

Kenneth Carlsson

Catarina Sjöstrand

Fredrik Olsson

Strömstads kommun

Lysekils kommun

Munkedals kommun

Melleruds kommun

Sotenäs komrnun

Färgelanda kommun

Arbetsförmedlingen

VG-regionen

Gudrun Emilsdottir, förbundschef

Maria Hassing Ka rlander, verksam hetsutvecklare

Tid och plats för justering: 2A23-A3-28, Protokollet justeras digitalt

Sekreterare:

Gudrun Emilsdottir

Ordförande

Britt-Marie And16n

Justerare

Anders Paulsson- Kihlstrand

AnslaglBevis

Protokollet är justerat, Justering har tillkännagivits genom anslag.

Protokollet finns också på www.sofvast.se

Organisation

Protokollet är anslaget under tiden:

Förvaringsplats för protokollet:

Underskrift;

Samordningsförbundet Väst 222000 - 2A3A

2023-03-28-2423-44-fl
Hos förbundschef Gudrun Ernilsdottir, tele: O522 - 59 5133

Kopia finns på kansliavdelningen i respektive kommun och på

Regionens Hus i Vänersborg, under anslagstiden

Sof Väst styrelseprotokoll nr 2 24 mars 2023
(signerat, SHA-256 FBE0FA5EE2D6C37DA?35FBFB7913?C022585552DCB8924C47rCrFC2822FgAlBCl

Sida I av 1l
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Sa mordn i ngsförbu ndet Väst Sammanträdesprotokoll nr 2 -2023
Sida 2 av 1O222000-2030

9 27 Mötes öppnande

Ordförande Britt-Marie Andr6n Karlsson hälsar alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

528 Val av justerare

Förslag till beslut:

att välja Anders Paulsson- Kihlstrand, jämte ordförande, tilljusterare av dagens protokoll

Styrelsen beslutar:

att välja Anders Paulsson- Kihlstrand, jämte ordförande, till justerare av dagens protokoll

9 29 Presentation av ny förbundschef och kort presentationsrunda

Denna punkt faller bort eftersom Catarina blev förhindrad att delta vid mötet. Catarina börjar sin

anställning den L maj.

5 30 Foststiillande av dagordning

Förslag till dagordning hade skickats till styrelsen inför mötet.

Förslag till beslut:

att fastställa dagordning enligt utskick

Styrelsen beslutar:

att fastställa dagordningen enligt förslag till beslut

931. Styrelseprotokoll nr L - 2AB-07-20

Nya frågor som hade uppkommit vid det mötet:

Daniel Jensen hade önskemål om hybrida styrelsemöte, se $ 32

Peter Larsson och Linda Biltmark, framförde en önskan från Försäkringskassans representanter i

Beredningsgruppen att styrelsen förtydligar Beredningsgruppens uppdrag och arbetsordning gentemot

styrelsen.

Ordförande Britt Marie Andr6n Karlsson informerar om uppdraget som beredningsgruppen har och lyfter

vikten av att rollerna mellan beredningsgruppen och styrelsen är tydliga. Beredningsgruppen är en

arbetsgrupp till stöd for förbundschefen. Det finns en tydlig arbetsordning som är sen tidigare antagen av

styrelsen och Beredningsgruppens uppdrag f ramgär även i verksamhetsplanen.

Förslag till beslut:

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna

Styrelsen beslutar:

att lägga föregående mötesprotokolltill handlingarna

6 32 Önskemål om hybrida styrelsemöte och medlemssområd

Daniel Jensen framförde vid föregående styrelsemöte önskemål om hybrida styrelsemöte och förfrågan

hade även kommit från två medlemsrepresentanter inför medlemssamrådet under em.

Det är 4 ordinarie styrelsemöte per år och ett ordinarie medlemssamråd. Presidiet anser att det är viktigt

för styrelseledamöterna att träffas och det är där beslut fattats och föreslår därför att ordinarie

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

Sof Väst styrelseprotokoll nr 2 24 mars 2023
(Signerat, SHA-256 F8E0FAsEE2DCC37DA735FBFB79r37C022585552DCB8924C471C1FC2822FgArBC)
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styrelsemöte ska vara fysiska med alla på plats. Gällande medlems-/ägarsamråd så är det önskvärt att de

som kan deltar fysiskt, men möjligheten får finnas att delta via länk. Finns behov av extra insatta möte

gällande specifik fråga, gäller både styrelsemöte och medlemssamråd kan dessa vara helt digitala.

Det framförs åsikter både för och emot hybrida möten från ledamöterna.

Förslag till beslut:

att ordinarie styrelsemöte är fysiska möte och alla deltar på plats

vid medlemssamråd tillåts deltagande via länk

extra insatta styrelsemöten och medlemssamråd gällande specifika frågor tillåts vara digitala,

det beslutas av ordförande

Styrelsen beslutar:

att ordinarie styrelsemöte ärfysiska möte och alla deltar på plats

att vid medlemssamråd tillåts deltagande via länk

att extra insatta styrelsemöten och medlemssamråd gällande specifika frågor tillåts vara digitala,

det beslutas av ordförande

5 33 Antol ledamöter i styrelsen för Somordningsförbundet Vast

Frågan var uppe för ett år sedan och då beslutade styrelsen att avstå från att ta initiativ till förändring av

gällande förbundsordning för Samordningsförbundet Väst och att föreslå Nationella rådet att arbeta för en

lagförändring som är anpassad utifrån nuvarande praxis och tidigare tolkning av lagen, dvs. så som vi har

det i Samordningsförbundet Väst. Medlemssamrådet ställde sig då bakom styrelsens beslut.

Nu kommer frågan igen, Nationella rådet trycker på att förbunden ska följa Finsamlagen och inte praxis och

eftersom detta har blivit uppmärksammat, tar även revisorerna upp detta i sin granskning.

En anpassning till rådande lagstiftning betyder att samtliga medlemmar ska ha en ordinarie ledamot och en

ersättare i styrelsen, dvs. varje kommun ska ha en ordinarie ledamot och en ersättare. Detta innebär att

förbundsordningen för Sof Väst måste revideras och att förbundet inför 2O24 tar hänsyn till förändringen i

budget.

Förslag till beslut:

att SofVäst tar fram en ny förbundsordning som anpassar styrelsens storlek till rådande

lagstiftning och att den ska gälla från L januari 2024

Styrelsen beslutar:

att Sof Väst tar fram en ny förbundsordning som anpassar styrelsens storlek till rådande

lagstiftning och att den ska gälla från t jan 2A24

S 34 Ekonomisk uppföljning januari- december 2022

Ekonomiska uppföljningen per kostnadsställe för januari - december som styrelsen fick inför styrelsemötet

den 20 januari var preliminära uppgifter. Det blev marginell skillnad.

Förslag till beslut:

att godkänna redovisningen

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

Sof Väst styrelseprotokoll nr 2 24 mars 2023
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Styrelsen beslutar:

att besluta i enlighet med förslag till beslut och godkänna redovisningen

9 35 Årsredovisning med förvaltningsberöttelse 2O22

2O22 ärs årsredovisning med förvaltningsberättelse, bilagor med mål och måluppfyllelse samt statistik,

hade skickats till styrelsen inför mötet. Förbundschef Gudrun Emilsdottir föredrar. Förbundet har under

2A22 törbrukat 953 754 kr mindre än erhållet bidrag.

Samordningsförbundets utgående egna kapital 2122-L2-31-var 3 116 858 kr och ligger högre än Nationella

rådets rekommendation att förbundet bör ha 1 866 500 kr i egna medel. överskottet beror först och främst

på att det saknades personal till insatserna.

överskottet är budgeterat i insatser under 2O23 -2825.

I de individinriktade insatserna 2A22hade Samordningsförbundet Väst 555 deltagare, 283 kvinnor ach262

män, samt 10 anonyma som räknas i totalen, rnen inte i statistiken för övrigt. Det var 394 personer, dvs.

15L personer deltog i mera än en insats eller var inskrivna rnera än en gång, det är 38 % av deltagarna.

lnsatserna haft flera nya deltagare än planerat 401, målet var 350.

Unga upp till 29 år skulle prioriteras, de var 71. Ya. Det är något färre än förra året än då var de 28 %.

Målet var att3O % av dem som avslutas hos RV skulle ha egen försörjning vid avslut. Det var 25 To.

Det som är anmärkningsvärt där är att för kvinnorna var det L4 % och för männen 37 /o? Den stora

skillnaden har inte funnits tidigare år.

Målet var att4A% av dern som avslutas hos RV skulle arbeta eller studera vid avslut. Det var drygt31%.

För kvinnorna var det 2L% ach för rnännen var det 42T", även här är skillnaden stor mellan kvinnor och

män. Tidigare år har ofta flera kvinnor än män kommit i arbete, ofta har det gällt deltidsarbete för

kvinnorna.

75Yo av deltagarna skulle vid avslut uppleva att de har fått det stöd som är till nytta för dem, gäller både

hos Rehabvägledarna och i 4 veckors utredningen .7OYo av deltagarna svarade vid avslut att de upplevt att

de fått ett stöd som är till nytta för dem.

5AYo av deltagarna skulle uppleva sig vara mer redo för att arbeta eller studera, gäller både hos

Rehabvägledarna och i 4 veckors utredningen . 56 % av deltagarna svarade vid avslut att de upplevde sig

vara mera redo för att arbeta eller studera.

Uppföljningen av deltagare hos Rehabvägledare 6 månader ach 2 är efler avslut, bekräftar ännu än gång att

med tiden kommer flera och flera av deltagarna som har haft insats hos rehabvägledarna i arbete och/eller

studier och är utan offentlig försörjning. Dvs. resultatet är stående över tid.

Verksamhetsutvecklare Maria Hassing Karlander informerade sedan om resultatet från den nationella

indikatorrapporten och redovisade Sof Västs resultat och hur vi kan tolka och arbeta vidare med det.

Förslag till beslut:

att avsätta tid vid styrelsemötet i maj för fördjupat diskussion om resultatet från indikatorerna

att godkänna årsredovisning med förvaltningsberättelsen 2O22tör Samordningsförbundet Väst

och att den skickas in till revisorerna och medlemrnarna

Styrelsen beslutar:

att avsätta tid vid styrelsemötet i maj för fördjupat diskussion orn resultatet från indikatorerna
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godkänna årsredovisning med förvaltningsberättelsen 2022för Samordningsförbundet Väst

och att den skickas in till revisorerna och medlemmarna

936 Granskningsrapportfrånsakkunnigrevisor

Granskningsrapporten från den sakkunniga revisorn, hade skickats till styrelsen inför mötet.

Granskningsrapporten är utan några anmärkningar som inte styrelsen kännertill. Dvs. att det egna kapitalet

är större än Nationella rådes rekommendation och att Sof Väst har valt att inte följa Finsamlagen och skriva

om förbundsordningen gällande antal ledamöter i styrelsen, dvs. att det ska vara en ledamot och en

ersättare per medlem, vilket innebär att varje kommun ska ha en ledamot och en ersättare.

Förslag till beslut:

att beakta det som står i granskningsrapporten från sakkunnig revisor

Styrelsen beslutar:

att beakta det som står i granskningsrapporten från sakkunnig revisor

9 37 Justeringor i verksamhetsplan 2023

I verksamhetsplan 2023 som antogs vid styrelsemötet den 22 november, där var bidrag per kommun

utifrån antal kommuninvånare 16 - 64 år i november 2O18. Enligt förbundsordningen ska bidraget justeras

var 4:e år utifrån antal kommuninvånare L6 - 64 år det år val har ägt rum, Nu har detta justerats som

innebär en mindre skillnad per kommun. Antal kommuninvånare L6 - 64 är är nu flera i Strömstad än i

Lysekil och därmed har de kommunerna byt plats istorleksordningen.

Justering har gjorts på sida 6 under Verksamhetsuppföljning utifrån det beslut som togs vid styrelsemöte

den 20 januari.

Justering har även gjorts under ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet har lagts in i

verksamhetsplanen. När verksamhetsplanen antogs i november visste förbundet inte om ESF skulle bevilja

ansökan.

Förslag till beslut:

att justera i Verksamhetsplan 2023 om bidrag per kommun, enligt förbundsordningen

att justera i Verksamhetsplan 2023 enligt beslutet som togs vid styrelsemöte den 20 januari om

Verksam hetsuppföljn ing

att justera så att ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet framgår i

verksamhetsplanen

att bifoga justerat Verksamhetsplan 2O23 skickas till medlemmarna tillsammans med

styrelseprotokollet, årsredovisningen och revisionsberättelserna

Styrelsen beslutar:

att justera i Verksamhetsplan 2023 om bidrag per kommun, enligt förbundsordningen

att justera i Verksamhetsplan 2023 enligt beslutet som togs vid styrelsemöte den 20 januari om

Verksamhetsuppföljning

Justerares signatur Utdragsbestyrkande
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justera så att ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet framgår i

verksamhetsplanen

bifoga justerat Verksamhetsplan 2023 skickas till medlemmarna tillsammans med

styrelseprotokollet, årsredovisningen och revisionsberättelserna

S 38 Liigesropport och aktuellt inom förbundet, ink. ESF-proiekt Grönsgångore

Förutom det dagliga arbetet så har störst fokus varit på att komma i gång med vårt ESF-projekt

Gränsgångare som startade vid årsskiftet. Projektet finansierar 0,5 rehabvägledare per

Arbetsmarknadsenhet i kommunerna, som bildar "team" tillsammans med befintlig insatspersonal och

möjliggör utökade insatser lokalt för personer som står mycket långt ifrån arbetsmarknaden.

lnflödet av anvisningar/remisser till förbundet är mycket gott, det kommer från alla parter, flest från

Arbetsförmedlingen.

Totalt har 78 nya remisser/anvisningar inkommit till Sof Väst under l januari - 13 mars.

SUS är sedan årsskiftet nedlagt och det nya uppföljningssystemet för Finsam är inte i gång ännu, så siffror

över antal deltagare i våra insatser i år går inte att redovisa- Personal som arbetar med deltagare i

insatserna har dock information som sedan kommer att samlas in för sammanställning. All data kommer att

vara avidentifierad och kan endast följas på gruppnivå.

Dialog förs om begränsningarna i det nya uppföljningssystemet, Uppföljning Finsam, där redovisas enbart

antal deltagare per insats och kön. Frågan diskuteras på flera nivåer inom ramen för FINSAM arbetet.

Förslag till beslut:

att godkänna redovisningen

att förbundschefen till nästa styrelsemöte tar fram ett förslag till skrivelse till socialdepartementet

gällande de brister och svårigheter som uppmärksammats i det nya uppföljningssystemet

Styrelsen beslutar:

att besluta i enlighet med förslag till beslut och godkänna redovisningen

att förbundschefen till nästa styrelsemöte tar fram ett förslag till skrivelse till socialdepartementet

gällande de brister och svårigheter som uppmärksammats i det nya uppföljningssystemet

9 39 Möte med hyresvörden, information

Hyran för Sof Väst lokal har gått upp med över LO%frän förra året. Hyreshöjningen räknas på basis av

procentuella förändringen mellan bastalet och indextalet för respektive oktobermånad. Tidigare år har det

varit höjning med några tusen/år, totalt 14 tkr från 2At8-2O22,men nu när inflationen är så hög ökade

hyran med 88 tkr från 2A22 - 2A23.

Förbundschefen redogjorde för möte som hon och kanslisten hade med hyresvärden och en tekniker på

Nyfosa. Förbundschefen bad då om att få in konkreta uppgifter om vad hyran skulle bli om vi väljer som

tidigare har diskuterats att hyra bara hälften av lokalen, ena vingen eller om vi kan få ändring i avtalet så vi

förlänger hyresavtalet med ett år och inte tre? Samtidigt diskuterades att vi har haft problem med

ventilationen i lokalerna. Problemet med ventilationen ska åtgärdas och kommer att innebära arbete både

inne i lokalerna och på taket och det kommer oundvikligen att störa i verksamheten. Men de kommer att i

största möjligaste mån att utföra störande arbete på kvällar och helger.
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I går kom så mejl ifrån hyresvärden med två alternativ:

Alt L. Hyresvärden kan vara tillmötesgående med att vi förlänger avtalet med 1 år from när nuvarande avtal

går ut per 2024-02-29 med i övrigt oförändrade villkor.

Alt 2. Hyresvärden kan erbjuda förbundet att vi minskar yta till ca 300m2 om vitecknar 3-års avtal med ny

hyra om 459 000 kr per år. Hyresvärden ombesörjer och bekostar delning av lokalerna.

459 000 kr per år är 2O23 års hyresnivå och kan jämföras med att vi nu betalar 876 316 kr för hela lokalen.

Att minska på lokalytan har självklart påverkan på verksamheten och då först och främst utredningen, men

det är frågan om det är försvarbart att behålla hela lokalerna, när vi som det är nu inte utnyttjar dem fullt

ut och efterfrågan bara ökar att insatserna ska bedrivas lokalt i kommunerna.

Förslag till beslut:

att anta Alt 1 och hyresavtalet förlängs med 1 år

Styrelsen beslutar:

att anta Alt 1 och hyresavtalet förlängs med 1 år

9 4A Ågare av insatserna som Samordningsförbundet finansierar
Peter Larsson, Försäkringskassans representant i styrelsen, förklarade att för att Försäkringskassan ska

kunna anvisa till förbundets insatser, så måste det finnas insatsägare som ansvarar för insatserna och

uppföljningen.

Samordningsförbundet Väst har alltid ansett att det är ägarnafmedlemmarna som äger insatserna

tillsammans.

I samordningsförbundet Västerås där blivande förbundschef för Sof Väst arbetar nu, där har parterna

Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Region Västmanland samt Västerås Kommun skrivit avtal att de

äger och finansierar insatserna tillsammans genom Samordningsförbundet Västerås.

Motsvarande borde SofVäst kunna göra?

Förslag till beslut:

att nya förbundschefen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för drift, ansvar och uppföljning

av insatserna sorn förbundet finansierar

Styrelsen beslutar:

att nya förbundschefen får i uppdrag att utreda förutsättningarnaför drift, ansvar och uppföljning

av insatserna som förbundet finansierar

5 q Steget till arbete, ny insats hos Arbetsförmedlingen

Anders Paulsson-Kihlstrand Arbetsförmedlingens representant i styrelsen informerade om en ny insats,

Steget till arbete, som arbetsförmedlingen kommer att ha from maj. Det är en upphandlad tjänst.

Målgruppen är bl.a. personer som deltar i samverkan mellan Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan.

I Fyrbodalsområde kommer insatsen att finnas i Uddevalla, Strömstad, Trollhättan och Åmål med volym på

250 - 300 personer/år.

Oro har funnits att insatsen konkurrerar med de insatser som Samordningsförbundet finansierar, men

tyvärr finns det så många personer som behöver vår hjälp och vi når bara en bråkdel, så det är bara positiv

med flera insatser.
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Förslag till beslut:

a$ notera informationen

Styrelsen beslutar:

att notera informationen

9 42 Uppföljning av lnternkontrollplon samt risk- och väsentlighetsanalys

Sammanfattning med uppföljning av internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys, hade bifogats

handlingarna till mötet.

Förslag till beslut:

att godkänna uppföljningen av internkontrollplanen samt risk- och väsentlighetsanalys

Styrelsen beslutar:

att godkänna uppföljningen av internkontrollplanen samt risk- och väsentlighetsanalys

5 43 Medlemssområd em. den 24 mars, dogordning

Samtliga medlemsrepresentanter hade anmält deltagande. lnledningsvis var tanken att alla skulle delta på

plats, men efter utskick med dagordning visade det sig det fanns en representant som hade utgått ifrån att

mötet skulle vara hybrid, så länk har skickats till den som så önskade.

Förslag till beslut:

att informera medlemssamrådet om Försäkringskassans krav på att det måste finnas ägare av

insatserna som förbundet finansierar och att styrelsens förslag är att ge nya förbundschefen i

uppdrag att utreda frågan.

att informera medlemssamrådet om Försäkringskassans krav på att det måste finnas ägare av

insatserna som förbundet finansierar och att styrelsens förslag är att ge nya förbundschefen i

uppdrag att utreda frågan.

g 44 NNS information www.nnsfinsom.se och årsmöte den L7 april

Förbundschefen tipsar styrelseledamöterna att gå in på NNS hemsida och läsa informationen som finns där

bl.a. lndikatorrapporten för hela landet, Rapport om regeringsuppdraget att Stoppa våldet, samt inbjudan

till NNS årsmöte. Ordförande och förbundschefen är anmälda till årsmötet, men formell dagordningen till

årsmöte med nomineringar till styrelsen mm, har ännu inte kommit. Karin Blomstrand tidigare

styrelseledamot i Sof Väst lämnar nu styrelsen i NNS och Sof Väst har inte nominerat någon ny

efterträdare. Styrelseledamöterna rekommenderas att tänka till inför nomineringen nästa år.

Förslag till beslut:

aft notera informationen

att om det finns beslutspunkter på NNS årsmöte som ordförande önskar synpunkter på från övriga

i styrelsen så skickas det ut via mejl

Styrelsen beslutar:

att notera informationen
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om det finns beslutspunkter på NNS årsmöte som ordförande önskar synpunkter på från övriga

i styrelsen så skickas det ut via mejl

5 45 Finsamkonferensen L8 - L9 opril i Halmstad

24 personer är anmälda från Sof Väst, styrelseledamöter, representanter från Beredningsgruppen och

personal som arbetar i insatserna. Det är fullbokat på konferensen, så det är viktigt om någon får förhinder

att de meddelar det i tid. Vi samåker i möjligaste mån och verksamhetsutvecklare Maria Hassing ansvarar

för att organisera det.

Förslag till beslut:

att notera informationen

Styrelsen beslutar:

att notera informationen

5 46 Regional mötesplats för samordningsförbund, inbjudan 9 juni

Ny inbjudan med anmälningslänk har kommit och skickas ut tillsammans med protokollet.

Förslag till beslut:

att Den som är intresserade anmäler sig och samåkning bör ske i möjligaste mån

Styrelsen beslutar:

att Den som är intresserade anmäler sig och samåkning bör ske i möjligaste mån

5 47 Styrelsemöte 3A maj, 9.OO - L2.00, Förbundets Dag ar flyttat till 26 september

Det blir styrelsemöte som planerat den 30 maj kl. 9.00 - 12.00, men förbundets dag på em. är flyttat till
hösten. Det är mycket annat som händer nu under våren, bland annat många som kommer att åka till
Finsamkonferensen.

Fråga om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar tas upp då flera önskar ha den möjligheten.

Förslag till beslut:

att förbundschef och verksamhetsutvecklare arbetar vidare med planeringen inför Förbundets

Dag den 26 september

att frågan om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar, bereds och tas upp för beslut vid

nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutar:

att förbundschef och verksamhetsutvecklare arbetar vidare med planeringen inför Förbundets

Dag den 26 september

att frågan om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar, bereds och tas upp för beslut vid

nästa styrelsemöte

5 48 Mötestider 2023

Styrelseledamöterna bör stämma av mot utskick om mötestider. Det är viktigt att inga möten blir flyttade,

dvs. byter dag, men tiden för möten kan justeras med en halvtimme eller så i samband med kallelser.

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

sof väst styrelseprotokoll nr 2 24 mars2023
{signerat, SHA-256 F8E0FAsEE2D5C37DA735FBFB79137C022585552DCB8924C471C1FC2822F8AlBC}

Sida 9 av 1124



S Samordningsförbundet Väst sammanträdesprotokott nr 2 -zo2t
222OOfF2O3O sida 1o av 1o

30 maj 9.00 - 12.00 Styrelsemöte, Sof Väst lokal på Silentzvägen 6 i Uddevalla

25 september 8.30 - 16.00 Förbundets Dag på fm och styrelsemöte på em. Dingle lokal Sporren

24 november 13.00 - 16.00 Styrelsemöte, Sof Väst lokal på Silentzvägen 6 i Uddevalla

5 49 Nya frågor

lnga nya frågor anmälda

5 5A Möte avslutas

Ordförande tackade alla för ett bra möte och hälsar samtidigt alla som så önskar att delta vid

medlemssamrådet som börjar kl. 13.00, men innan dess bjuder förbundet på lunch i Stadshuskällaren.
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RIJTIN och TIDPLAN tör Samordningsförbunden i Västra Götaland

1) Försäkringskassan baserar nationella årsuppgifter för alla samordningsförbund på vad som registrerats i SUS vid dessa tidpunkter.

* Västra Götalandsregionen, Försäkringskassan och Arbetsförmedlingen har valt att inte konsolidera samordningsförbunden i resp. organisations årsbokslut.

Däremot är det möjligt att enskild kommun väljer att göra så. Kontakta därför resp. kommun om arbetsmaterial till årsredovisningen ska lämnas in tidigare.
För Göteborgs kommun sker konsolideringen av Samordningsförbundet i Cognos i mars och augusti.

(2022-12-le)

Sändes till
www.susam.se
www.susam.se

an ni ka. b.andersson @vgregion.se

Respektive kommun(-er), i Göteborg även stadsdelsnämnderna

koncern kontoret.d iariu m @vsresion.se

samt annika.ek@vgregion.se

samt respektive hälso- och sj ukvå rdsnämndskansl i

koncernekonomi@forsakringskassa n.se

samt Respektive lokala Försäkringskassa och lokala

Arbetsförmedling

Datum
2023-Ot-22 t\

2023-03-10 1)

2023-02-06

När beslut
finns eller

senast
2023-03-31

Årsredovisning 2022

SUS- Deltagaruppgifter från alla aktiviteter, utfall för hela 2022

SUS- Ekonomiskt utfallför hela 2022

Särskilda uppgifter til I Västra Götalandsregionen (sepa rat utskick)
r Totalaintäkter/omsättning
o Årets resultat

r Utgående eget kapital

o Balansomslutning (sa tillgångar enligt balansräkning)

o Antal anställda

o Västra Götalandsregionens bidrag 2022

r Västra Götalandsregionens röstandel i procent

Beslutad årsrapport/årsredovisning inkl usive revisionsberättelse
och protokollsutdrag
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RUTIN och TIDPUN för.Samordningsförbunden i Vöstro Götoland (2022-12-19)

* Västra Götalandsregionen, Försäkringskassan och Arbetsförmedlingen har valt att inte konsolidera samordningsförbunden i resp. organisations uppföljningsrapporter
Däremot är det möjligt att enskild kommun väljer att göra så. Kontakta därför resp. kommun om de önskar att delårsrapporten ska lämnas in tidigare.
För Göteborgs kommun sker konsolideringen av Samordningsförbunden i Cognos i mars och augusti.

Söndes till

Respektive kommun(-er), i Göteborg även stadsdelsnämnderna

koncernkontoret.d iarium @vsreeion.se

samt annika.ek@vgresion.se

samt respektive hälso- och sj ukvårdsnämndska nsl i

Datum

2023-10-02

DELÅRSRAPPORT

Beslutad delårsrapport/ekonomiskt utfall per augusti med
årsprognos, inklusive protokollsutdrag
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Kommunstyrelsen

Sa mord n i n gsförbu n det Väst Årsredovisn ing 2022

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar att Melleruds kommun

1. godkänner Samordningsförbundet Väst årsredovisning för 3r 2022

2. beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Sammanfattning av ärendet
Samordningsförbundet Väst har överlämnat årsredovisning med

förva ltn i ngsberättelse och revisionsberättelse f ör 2022.

Förbu ndets revisorer har granskat å rsredovisningen och tillstyrker ansvarsfri het.

Samordningsförbundet redovisar ett positivt resultat med 1 134 tkr, vilket är bättre
än det budgeterade resultatet på - aB5 tkr. Överskottet beror främst på att det
saknas personal till insatserna,

Samordningsförbundets utgående egna kapital2022-12-3I var 3 IL7 tkr och ligger
högre än Nationella rådets rekommendation att förbundet bör ha 1 866 tkr i egna
medel. Överskottet beror först och främst på att det saknades personal till
insatserna. överskottet är budgeterat i insatser under 2023 - 2025

Samordningsförbundet Väst hade 555 deltagare,2B3 kvinnor och 262 män, samt
10 anonyma som räknas i individinriktade insatser.

Beslutsunderlag
. Samordningsförbundet Väst årsredovisning med bilagor, revisionsunderlag

och revisionsberättelse för 2022.
. Samordningsförbundets Väst sammanträdesprotokoll 2023-03-24

MELLERUDS
KOMMUN

Tjänsteskrivelse

Komm u nstyrelseforva ltn i ngen

Datum Diarienummer
2023-04-05 K520231143

Telefon
0530-180 00

Webb
www.mellerud.se

Sida

| (2)

Bankgiro
5502-2776

Organisationsnummer
212000-1488

Postadress
Melleruds kommun

Kommunstyrelseförvaltningen
464 BO MELLERUD

Besöksadress
Storgatan 13

E-post
kommunen@mellerud.se29
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MELLERUDS
KOMMUN

Karl Olof Petersson

Kommunchef

Beslutet skickas till
. SamordningsförbundetVAST

Tjänsteskrivelse

Kom m u n styrelseförva ltn i n g e n

Datum Diarienummer
2023-04-0s K520231143

Elisabeth Carlstein
Ekonomichef
0530-18137
elisabeth.carlstein@mellerud.se
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MELLERUDS KOMMUN

Komm u nstyrelsens a rbetsutskott

SAMMANTRÄDESPROTOKO LL
Sammanträdesdatum
2AZ3-04-18

sida
I

S 90 Dnr2023lt43

Sa mord ni ngsförbundet Väst Årsredovisn i ng 2A22

Arbetsutskottets förslag till beslut

Kommunfullmä ktige besluta r att Melleruds kommu n

1. godkänner Samordningsförbundet Våst årsredovisning för är 2022
2, beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Sammanfattning av ärendet
Samordningsförbundet Väst har överlämnat årsredovisning med förvaltningsberättelse och
revisionsberäftelse för 2022.

Förbundets revisorer har granskat årsredovisningen och tillstyrker ansvarsfrihet.

Samordningsförbundet redovisar ett positivt resultat med 1 134 tkr, vilket är bättre än det
budgeterade resultatet på - +SS tkr. Överskottet beror främst på att det saknas personal till
insatserna.

Samordningsförbundets utgående egna kapital 2022-L2-3I var 3 LL7 tkr och ligger högre än
Nationella rådets rekommendation att förbundet bör ha 1 866 tkr i egna medel. Överskottet
beror först och främst på att det saknades personal till insatserna. Överskottet är budgeterat i

insatser under 2023 - 2025

Samordningsförbundet Väst hade 555 deltagare, 283 kvinnor och 262 män, samt 10 anonyma
som räknas i individinriktade insatser.

Beslutsunderlag

. Samordningsftirbundet Väst årsredovisning med bilagor, revisionsunderlag och
revisionsberättelse för 2022.

o Sa mord n i ngsförbu ndets Våst samma nträdesprotokoll 2023 -03-24
. Kommunstyrelseförualtningens tjänsteskrivelse

Förslag till beslut på sammanträdet

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunfullmäktige beslutar att Melleruds kommun

1. godkänner Samordningsförbundet Väst årsredovisning för är 2022
2. bevi$ar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Beslutsgång

Ordföranden frågar på förslaget och finner att arbeGutskoftet bifaller defta,

*t\t
sig n Utd rags bestyrka ndeJusterandes
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MELLERUDS KOMMUN

Kommunstyrelsen

SAM MANTRADESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum
2023-0s-03

sida
9

5 93 Dnr 20231L43

Samord n i ngsförbu ndet Väst Årcredovisn i n g 2022
Kommunstyrelsens beslut

Kommunfullmä ktige besluta r att Melleruds komm un

1. godkänner Samordningsförbundet Väst årsredovisning för år 2022
2. beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Sammanfattning av ärendet

Samordningsförbundet Våst har överlåmnat årsredovisning med förvaltningsberättelse och
revisionsberättelse för 2022.

Förbundets revisorer har granskat årsredovisningen och tillstyrker a nsvarsfrihet,

Samordningsförbundet redovisar ett positivt resultat med I 134 tkr, vilket är bättre än det
budgeterade resultatet på - 485 tkr. Överskottet beror främst på att det saknas personal till
insatserna.

Samordningsf<irbundets utgående egna kapital 2022-L2-3L var 3 117 tkr och ligger högre än
Nationella rådets rekommendation att förbundet bor ha 1 866 tkr i egna medel. Överskottet
beror först och främst på att det saknades personal till insatserna, Överskottet är budgeterat i

insatser under 2023 -2025
Samordningsförbundet Väst hade 555 deltagare, 283 kvinnor och 262 män, samt 10 anonyma
som räknas i individinriktade insatser,

Beslutsunderlag

r Samordningsförbundet Väst årsredovisning med bilagor, revisionsunderlag och

revisionsberäftelse för 2022.
. Samordningsförbundets Väst sammanträdesprotokoll 2023-03-24
r Kommu nstyrel seförva ltn i n gens tjä nstes krivelse
o Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2023-04-18, 5 90.

Förslag till beslut på sammanträdet:

Ordförande Ludwig Mossberg (M): Kommunfullmäktige beslutar att Melleruds kommun

1. godkänner Samordningsförbundet Väst årsredovisning för är 2022
2. beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022

Beslutsgång

Ordföranden frågar på förslaget och finner att kommunstyrelsen bifaller detta.

{fif{
UtdragsbestyrkandeJusterandes sign
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MELLERUDS KOMMUN

Kom m u nstyrelseförva ltn i ngen

FOREDRAGNINGSLISTA

2023-05-24

Änruoe s

Anmälan om inkomna ärenden

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige godkänner redovisningen

Sa mmanfattning av ärendet

Kommunstyrelseförvaltningen anmäler ärenden/handlingar som inkommit och bedöms
relevanta för Kommunfullmäktige att få kännedom om.

. Miljörapport2022 Äsensbruk Avloppsreningsverk, Upperud 2:2 - Dnr KS 20231L24

. Beslut från Bergsstaten gällande undersökningstillstånd för området Dals nr 101 i

Bengtsfors, Melleruds och Ämåls kommuner - Dnr KS 2O23\LZ7
o Remiss - Samverkansavtal Teknikcollege Fyrbodal - Dnr KS 2023-732
o Remiss från Finansdepaftementet - Promemoria om EU:s nya förordning om

upphandlingsan nonser - Dnr 2023 I 136
e Remiss - Boverkets förslag till föreskrifter om översiktsplan - Dnr 20231144
r Finansiell rapport per 2023-03-31 - Dnr KS 2023/131
o Förslag från NyföretagarCentrum Väst - Finansiering av nystartsrådgivning 2023124
. Årsrappoft, revisionsrapport för 2022
. Sammanträdesprotokoll - Dalslands Miljö och energinämnd 2023-04-13 - Dnr KS 20231t68
. Policyförändring - Avstämning och samordning av vakanser, nya tjänster och konsulttjänster

i Melleruds kommun - Dnr 20231L70
o Länsstyrelsens förordnande av Eva Larsson till begravningsombud från 13 april 2023 till 31

december 2026 - Dnr KS 202313
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MELLERUDS KOMMUN

Kommu nstyrelseförva ltn ingen

ARENDE 6

Nytillkomna medborga rförslag

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige godkänner redovisningen.

Sammanfattning av ärendet

FöREDRAGNINGSLISTA

2023-05-24

Medborgaförslag om förbud mot
framförande av elsparkcyklar i

centrala Mellerud.
Dnr KS 2023/178

Medborga rförslag om upphämtning
av sopor till återvinningscentral

Dnr KS 2023/183

Medborgarförslag om besiktning,
inhängnad och belysning av
Lekplatsen'Gerdserud".

Dnr KS 2023/203

Beslutsunderlag

o Medborgarförslag.

Inlämnad av

Gunnar Andersson

Minna Tuulikki
Gustavsson

Besvaras av

Sa m hä I lsbyg g nadsförva ltn i ngen

Sa m hä I lsbygg nadsförva ltn i ngen

MarieViktoriaZand Samhällsbyggnadsförualtningen
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iW MELLERUDS
KOMMUN

Sida I av I

Medborgarförslag till Melleruds kommun

Ä,rendenummer

lnskickat

Personuppgifter

23U12-KSF_1&NF39
2423-A4-12 18:19

Personnummer

Fiirnamn

Efiemamn

Adress

Poslnummer

Ort

E-post

Tel€fon

Medborgarförslag

Grnnar

Andersson

Melbrud

En kort beskdvning av ditt förslag

Lämna en mer utförlig beskrivning av ditt
medborgarförslag

Signerin gsinformation

Fööud motfiamf&ande av elsparkcyklar i centrala
Mellerud.

Orsak till förslaget är att dessa framförs på gångbanor
och toltoarer som är avsedda för fotgängare och med en
hastighet överskridande 7km1h som gäller för angivna
platser.Har vid efl par tillElbn vaill närc aft bli påkörd av
dito fortskafhingsmedel på Bergsgatan efter mörkrets
inbroltoch sorn kom med hog hastighetc:a 1&20 kmltr
utan belysning och 2 personer på. Ofta framfors dessa av
bam o yngre ungdom som ej ärbafikmogna och
medveha om konsekvensema vid en olycka.PS bam o
ungdomar skall lära sig att gå eller springa för konditionen
skullDS

Ankomsttid:

Slgnerat av:

Signerats med personnummer:

Utgivare:

Signatur veriferad:

2023-A4-12 18:19

Gunnar Andersson

Swedbank Customer CA3 v1 for BanklD

2A23-A4-12 18:19

ffis
ÄrGlhrud ldmun
Stflgaien 11

464 80 Mrlbnd

E.&r 00lr&n
kmlMs@rn6ilorud.60

fEEFd
0530.180 00

w.mGllmd,så
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KOMMUN

Medborgarförslag till Melleruds kommun

Sida I av I

Ärendenummer

lnskickal

Personuppgifter

230407-KSF_1 3-DN37

2023-04-07 09:45

Personnummer

Fömamn

Eftemamn

Adress

Postnummer

Ort

E-post

Telefm

Medborgarförslag

Minna Tuulikki

Gustavsson

Mellerud

En kort beskivning av dift förslag

Lämna en mer uttörlig beskrivning av ditt
medborgaförslag

Signeringsinformation

Upphämhing av sopor til Hunnebyns återvinningscerdral.

Det är många som inte har möjlighet pga. Alder, inte
kö*ort inte tillgång till bil med drag osv , at åka till
Hunnebyn med gamla möbler, fårgburkar och allt
däremelhn.
Det hade varit bra om del fanns möjlighet att på vissa
datum eller genom alt höra av sig till 'upphämtaren' ocfr
hämta det som jag vill ha slängt. Jag som vill slänga får
lågga det som ska bort alldeles vid lomtgränsen så att
upphämtningen blir smidig.

Ankomsttid:

Signerat av:

Signerats med personnummer:

Utgivare:

Signatur verifierad:

2023-A4-07 O9:45

Minna Tuulik'ki Gustavsson

Swedbank Customer CA3 v1 for BanklD

2O23-O4-A7 O9:45

rus
05t0-180 00

MES
illell€ild lqnmun
Sldgal,an 11

464 80 M€llrrud

EruTSffi
kofinunon@mdlsrud.!o
ffi.mcllsrud,sc
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MELLERUDS
KOMMUN

Medborgarförslag till Melleruds kommun

Sida I av I

Ärendenummer

lnskickat

Personuppgifter

230501 -KSF_1 3-HY28

2023-05-M 2A:23

Personnummer

Fömamn

Eftemamn

Adress

Postnummer

Ort

E-post

Telefon

Medborgarförslag

Marie Viktoria

Zand

Mellerud

En kort beskivning av ditt förslag

Lämna en mer utförlig beskrivning av ditt
medborgartörslag

Si gnerin gsinformation

Lekplatsen Gerdserud

Förslaget avser att få lekplatsen

.Besiktigad

Då lekställningen utgör risk ör fallolyckor .

Vi ser mindre bam försöka gå mellan tomen.

. lnhängnad
Vi önskar att lekplatsen inhägnas på något vis då skyften
ejhjälper.
Grusgången upp till lekplatsen som möjliggör
tillgänglighet och användbarhet för personer med nedsatt
rörelse- och orienteringsförmåga används även av
hundågare som promenerar pä den genom lekplatsen ,

men låter sina hundar göra sina behov i lekplatsområdet
där bam sen leker har vi noterat många gånger. En
inhängnad vore på sin plats som ett hinder.

Lekplatsen borde belysas för att

. Minska olyckor och inbrott då platsen är väldigt väldigt
mörk
. Göra den mer inkluderande för alla

Ankomsttid:

Signerat av:

Signerats med personnummer:

Utgivare:

Signatur verifierad:

2A23-05-4120:23

Marie Viktoria Zand

Swedbank Customer CA3 vl for BanklD

2023-A5-012A:23

Melletud kommun
Storgaian 1 1

464 80 Mellerud

TELEFON E.POSTqCH WEBA

kommunen@mellerud.se
ww.mellerud.se

0530-180 00

37


	Föredragningslista
	Ärende 1 - Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande om kommunens strategiska miljöarbete
	Ärende 2 - Kulturstrategi för Melleruds kommun 2023-2027
	Ärende 3 - Renhållningstaxa för Melleruds kommun
	Ärende 4 - Samordningsförbundet Väst Årsredovisning 2022
	Ärende 5 - Anmälan om inkomna ärenden
	Ärende 6 - Nytillkomna medborgarförslag



